
Interpelacje i wnioski radnych 

oraz zapytania mieszkańców 

złożone podczas XXIII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach 

w dniu 26 listopada 2016 roku 

 

1. Według jakich procedur był przeprowadzony nabór na stanowisko Dyrektora Centrum 

Usług Wspólnych, ponieważ w Biuletynie Informacji Publicznej znalazłem tylko informacje, 

kto spełnił warunki formalne. Chciałbym wiedzieć, kiedy był ogłoszony, do kiedy było 

składanie, kiedy było przesłuchanie kandydatów i jak to się zakończyło." 

 

2. Ile funduszy pozyskała gmina Jeziorany w latach 2015-2016 z funduszy unijnych? 

 

3. Jaką kwotę zaoszczędził budżet Gminy Jeziorany w wyniku odebrania dzieciom w szkole  

w Jezioranach zajęć z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej w latach szkolnych 

2015/2016 i 2016/2017?  

4. Proszę o przedstawienie i rozliczenie gospodarki odpadami w roku 2015 i z trzech 

kwartałów roku 2016. Dokładne, ile opłat powinno być zebranych, ile opłat zebrano, ile 

zapłacono za wywóz i obsługę gospodarki odpadami, co zrobiono z ewentualną nadwyżką, 

ewentualnie skąd pozyskano środki, żeby zapłacić jeżeli był niedobór." 

 

5. Ile w latach 2015-2016 gmina Jeziorany wydała na modernizację PSZOK i skąd pochodziły 

środki? Czy z budżetu, czy z zebranych pieniążków od mieszkańców?" 

 

6. Za jakie zobowiązania, bo na jaką kwotę to już się dowiedziałem dzisiaj na sesji,  

za 126 000 zł, ale za jakie zobowiązania Gmina Jeziorany przejęła od Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji działkę z mieszkaniem przy ulicy Kościuszki 23? 

 

7. Ile kredytów spłaciła Gmina Jeziorany za Pana kadencji i tu bardzo bym prosił o konkretną 

kwotę, o dokładną kwotę, a ile pożyczek i kredytów zaciągnęła gmina? 

 

8. Ile i jakie inwestycje przeprowadziła Gmina Jeziorany w latach 2015 i 2016 i na jaką 

kwotę?" 

 

9. Jakie kwoty dokładnie z budżetu gminy wydatkowane są na delegacje służbowe Burmistrza 

i jego Zastępcy w latach 2010-2016 w rozbiciu na poszczególne lata. Czyli ile było w 2010, 

2011, 2012 i tak do 2016." 

 

10. Jaka jest opinia Pana Burmistrza jako bezpośredniego przełożonego o pracy Pana 

Dyrektora Krzysztofa Kiljana? 

 

11. Co Pan uczynił jako przełożony, aby zatrzymać na tym stanowisko najlepszego, w mojej 

opinii, dyrektora najlepiej funkcjonującej jednostki jaką jest Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Jezioranach? 

 



12. Czy i kiedy Pan Burmistrz zamierza przystąpić do zaplanowania i realizacji budżetu 

partycypacyjnego, obywatelskiego? 

 

13. Ile spotkań i w jakim celu odbył Pan Burmistrz z mieszkańcami miasta Jeziorany w latach 

2015-2016? 

 

14. "(...) przepraszam niektórych, że znowu o drogach, ale jeżeli gmina partycypowała  

w budowie drogi w miejscowości Tłokowo, a tutaj Pan Burmistrz wielokrotnie powiedział, 

żeby droga była dobra, to musi być zrobione odwodnienie. Dlaczego tam w momencie 

projektowania i wykonywania nie zrobiono jakiegoś odpływu od gospodarza, który jest na 

zakręcie, od którego ciągle leje się woda? Przed zakrętem do mostka ostatnie gospodarstwo 

po prawej i w tym momencie przyjdą mrozy i będą kolejne wypadki tam w tym miejscu,  

bo w ciągu dnia woda się wyleje, a nie zrobiono tam, ani odpływu, ani rowu, ani nawet 

takiego korytka betonowego, żeby ta woda spływała. Wiem, że prawdopodobnie zrobiono 

przepust na tej drodze do kościółka tej żwirowej. Tam też jest przepust, ale od tej drogi woda 

nie spływa wzdłuż, tylko po drodze.”  

 

15. „(...) w ogóle tak na przyszłość, jakie są zapatrywania w tą drogę (Miejska Wieś - Zerbuń), 

czy dalej tak marnujemy pieniądze i tak robimy, bo jutro będzie padał deszcz, śnieg, a więc 

już jesteśmy zadowoleni z tej drogi, zobaczymy co będzie dalej, czy znowu po tych dołach 

będziemy dzieci wozić. (...)" 

 

16. "(...) ludzie, którzy mają działki z ul. Sienkiewicza chodzą całą jezdnią, zajęty jest pas 

jezdni, czy to nie można oczyścić?” 

 

17. „(...) od mojej drogi (Zerbuń) do Jezioran naliczyłam czterdzieści dziewięć drzew 

suchych, nikt się tym nie zajmuje. Gałęzie przy dużym wietrze będą spadać na głowę na 

pewno, może nie na głowę, pierwsze na samochód (...).” 

 

18. "(...) swego czasu nie zdążyłem zadać Panu Panie Burmistrzu pytania. Oprócz subwencji, 

która waha się zależnie od liczby uczniów od 6 do 6,5 miliona zł, ile środków własnych 

gmina dokłada do funkcjonowania oświaty na terenie naszej gminy?” 

 

 


